

Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 10.02.2026

Deltagere: Tommy Lauth, Adam Barkhaus og Kim Terp Tid: 19.30 Sted: Klubhuset (lokale er booket)			Mødeleder: Adam Barkhaus Referent: Tina Sandager Fraværende med afbud: Thomas og Michael Særlige indbudte:		
	Emne	Hvad skal vi udrette? Formål	Proces	Tid	Beslutning og hvem gør hvad?
1	<u>Agenda</u>	Godkendelse af agenda			Godkendt
2	<u>Nyt fra formanden</u>		Adam		*Møde den 18/2 med træner/årgangsans. Nogle af punkterne er bla. -HG er ved at få et rigtigt godt samarbejde med NIF, både på drenge og pige siden -Vil gennemgå bookning/af booking af baner, som koster klubben dyrt -Til og med U9 skal fremover kun have inde tider om vinteren *Ny kunst, der bliver opstartet en undersøgelse *Har snakket med FCK *DGI har ringet vedr. at vores medlemstal er faldende. AB skal have møde med dem, hvad vi evt. kan gøre, fonde ol. *Vi er med i Pigeraketten, med fokus på piger som skal starte til fodbold -SKH er primusmotor *DGI er med ind over pige trivsel (breddesiden) – CD er primusmotor
3	<u>Sponsor</u>		Adam/Kim		*Vi har mistet Rema 1000 som sponsor - de skal derfor fjernes fra hjemmesiden *Vi har gang i bla. Spar Nord + 3 andre mulige sponsorer *Har været omkring Netto, men den aftale kan vi ikke gå ind i, da vi har en aftale med Seiffert *Seiffert/Select aftalen har KT fået et udkast på, KT har givet sine kommentar til denne, som de skal vende tilbage på. Et punkt er bla. at den skal gælde i 3 år *Ult. 2026 skal Seiffert aftalen genforhandles, og der er nogle væsentlige punkter som skal forhandles
4	<u>Nyt fra årgangene</u>		Adam/Kim/Michael		*U14 elite piger – har en pige mere som selv ønsker at flyttet til Køge *U16 elite piger – 4 piger træner med op på div. Holdet

	<u>NIF/HG kvinder</u>		Adam/Kim		*AB/KT har lige haft møde med trænerne, hvor de gennemgik hele holdet, med alle de forskellige punkter der var. AB+KT fortalte i hovedtræk om de ting, som pigerne har nævnt. *Der er ikke penge til nye spillere *Louise har født, og er allerede i gang igen som træner *Holdet har haft mange udfordringer med manglende baner
5	<u>Årshjul</u>	Gennemgang for kommende måned			Februar *Repræsentantskabsmøde HIC - afholdes 10/3 *Møde med samarbejdsklubberne (10 klubber) – formandslaunch (formanden) DBU indkalder – afholdes 9/3 med bla. centerchef for fritidsudvalg Anette Brix, og borgmester Kenneth Sørensen *Kontingent opkrævning, kører automatisk (TL) – er klar til at blive sendt ud 13/2. AB skal sende en besked ud til elite forældre om ændring i kontingent *Ansøgning medlemstilskud (TL) - bliver klaret *Ansøgningstilskud træner /lederuddannelse for foregående år (TL) - bliver klaret Marts *Ansøgning om indendørsbaner + tider det efterfølgende efterår/vinter – kommer via Diana
6	<u>Økonomi</u>		Tommy		*Kontingenter er klart til at blive sendt ud *Fodboldskole kører, men mangler at få noget sat i gang med bespisning * Ikke bogført mere siden sidst
7	<u>Kioskvogn</u>		Kim /Michael		*Afventer Michael *Skal være oppe at køre til fodboldskolen
8	<u>Hjemmeside</u>	Er hjemmeside blevet opdateret?	Thomas		*Afventer Thomas
9	<u>Evt.</u>		KT		*Der er holdt møde med Knud Skadborg, hyret ind af Næstved Kommune. Han ville vide, hvordan vi arbejder. Han skal bruge for at Næstved Kommune kan blive talent+elite kommune. (For at fremme unge talenter/elite)

					*Vi har fået en jobansøgning på en træner, dette skal undersøges nærmere sammen med CD *Der mangler køleskab i køkkenet, vi forsøger at flytte det fra baglokalet ud foran. *Vi burde få shinet køkkenet op – KT har muligvis nogle forældre som kan hjælpe med dette *AB+ KT har haft møde med 3 personer fra FCK, som meget gerne have et samarbejde med os. De kan hjælpe med mange ting bla. licens krav, øvrige ting for at få en licens, hjælpe med at få gang i børneudviklingstræneren, de kan være med at arrangere en træning hos os. De vil gerne have et samarbejde mellem både NIF, FCK og HG. De vil evt. lave et FCK-center som i Roskilde, hvor der afholdes FCK Camp. Vi kan gøre brug af en adm. Person. FCK har sendt 2-3 fondsansøgninger
10	<u>Evt.</u>		TSC		Nøgle oversigt – TL+TSC har markeret dem som de mener ikke længere er i HG. AB får listen igennem, inden den sendes til Jesper, HIC
11					Næste møde 3/3 kl. 19.30 Hvor Christian Dundorf + Sisse Kronborg også inviteres